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Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 25. listopadu 2022 
konané prostřednictvím videokonference pomocí programu  

Microsoft Teams 

 
Přítomní:  
Členové výboru: 
Tinka, Brziak, Rataj, Havlát, Matějáková, Dočkalová, Rébová. Suchánek 
 
Členové DR: 
Štarman, Uchytil, 
 
Hosté: Horová, 
Omluveni: Hermann, 
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu přivítal přítomné na první videokonferenční schůzi v novém složení výboru a 
vyzval k případné konstruktivní diskuzi 
 

2. Kontrola zápisu ze dne 9. 9. 2022 (Rataj) 

K zápisu ze schůze 9. 9. 2022 nebyly uplatněny žádné připomínky, zápis z 10. 7. byl opraven a 
rozeslán dne 20. 9. 2022. 
 
 3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání + výsledky provedených jednání 

(Rataj-Tinka) 

Úkoly splněny. 
 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 

Korespondenční hlasování, vyjma přijetí nových členů, která eviduje matrikářka, nebylo. 
 

5. Informace o hospodaření klubu včetně informací o možném úročení (Rébová) 

Ekonomka klubu informovala výbor o současné ekonomické situaci klubu. 
- Na všechny apelovala, aby do 20. 12. 2022 zaslali účtenky k zaúčtování do účetnictví. 

Stačí e-mailem, fyzické předání může být provedeno později. 
- Všechny upozornila na nutnost zaslání předpokládaných výdajů a příjmů pro rok 2023 

nejpozději do 31. 12. 2022. 
- Doporučila připravit smlouvu o smlouvě budoucí na matriku. Zajistí Rataj. 
- Navrhla zřízení spořicího účtu a termínovaného vkladu, které jsou v současné době 

výhodně úročeny. Po diskuzi schváleno zřízení spořícího účtu a termínovaného vkladu, 
zajistí Tinka, případně další ze statutárů oprávněných samostatně jednat. 
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6. Informace o stavu členské základny k 25. 11. 2022, (Dočkalová) 
Viz přiložená písemná zpráva o stavu členské základny (příloha zápisu č. 1) 

 

7. Klubové zkoušky a soutěže 2022 (včetně pohárů), hodnocení výcvikového roku 

(Suchánek) 
Viz rozeslaná a přiložená písemná zpráva výcvikáře. 
Navrhuje zaslání děkovného dopisu na OMS, kdy byly spolupořádány naše vrcholné akce. 
Zajistí Rataj 3x 
Upozornil na opětovné špatné zadání titulu na naší klubové akci. Vysvětleno. ČMKJ nebude 
přijímat žádné kárné opatření vůči klubu. Po diskuzi o problému navrhuje, aby výbor klubu 
schvaloval všechny vrchní rozhodčí na úplně všechny klubové zkoušky, včetně klubových 
zkoušek vloh. 
 
 8. Vyhodnocení soutěže exteriér ČF 2022 (Havlát) + 10. Informace z CHR 
Do dne konání schůze pouze 2 přihlášky do soutěže (Rataj a Dočkalová). O 1 bod zvítězila 
Gáya od Bouňovské studánky. 
Výstavy v roce 2023 nahlášeno na ČMKU: 
KV s KV 6. 5. 2023 Chomutov (Červený hrádek) 
KV bez KV červen 2023 Náměšť na Hané 
Speciální výstava – 28. 9. 2023 Konopiště 
 
V lednu 2023 plánuje chovatelskou radu do Lešanské. 
Výstavy v roce 2022 proběhly v hojném počtu jedinců, nejpočetnější Konopiště více jak 100 
psů. 
Počty chovných psů a fen jsou průběžně doplňovány podle zasílaných materiálů majiteli. 
  
 9. Příprava Zpravodaje č.1/2023 

Úvodník Brziak 
Příspěvky do 31.12. 2022, 
Koncem ledna 2023 se předpokládá rozeslání. 
 
 11. Projednání plánu schůzí na r. 2023  

Plán schůzí výboru KCHČF pro rok 2023 
1. schůze v neděli 12. 2. 2023 Motorest Rytířsko – na D1 – zajistí Tinka 
2. schůze v neděli 14. 5. 2023 – místo bude upřesněno 
3. schůze v pátek při MFH 15. 9. 2023 – místo bude upřesněno – zajistí Suchánek 
4. schůze v pátek 24. 11. 2023 videokonference, zajistí Rataj 
 
 12. Informace o databázi, Memoriálu Dr. Kuhna 2024 – termín (Rataj) 
 
Mgr. Rataj informoval o podání žádosti o dotace na MZe, zatím není znám výsledek.  
Informoval o zprávě Ing. Václava Sobolíka k přípravě Memoriálu Dr. Kuhna v termínu 6. 7. a 
8. září 2024. – Výbor bere informaci na vědomí. 
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Dále Mgr. Rataj informoval, že na Speciální výstavě na Konopišti se sešla výborem určená 
komise na přezkum výběru do chovu feny MVDr. Brzobohatého, a to i za přítomnosti hlavního 
poradce chovu. Komise jednoznačně konstatovala, že na základě předložené lékařské zprávy a 
na základě pořízená dokumentace je nepochybné, že zub M3 u feny byl mechanicky poškozen 
a došlo k úplnému zahojení rány. Nicméně podle předložených RTG snímků zub v čelisti byl 
založen. Tuto skutečnost navíc potvrdil hlavní poradce chovu Ing. Havlát, který u feny prováděl 
jarní svod, fenu zná a v době jarního svodu byla plnochrupá. Proto komise jednohlasně rozhodla 
o vybrání feny do chovu jako kandidáta chovu. Mgr. Rataj informoval chovatele a Ing. Havlát 
zajistí vyznačení do PP. 
Výbor bere informaci na vědomí. 
 

13. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 

Informace podány v průběhu schůze, mezinárodní sekretářka informovala o zájmu o 
Světový pohár ČF. 

 
14. Různé – aktuální záležitosti  

Mgr. Rataj informoval o zápisu místopředsedy Petra Brziaka do veřejného rejstříku. 
Předseda Tinka informoval, že do letošní nominační soutěže se probojovali 4 fousci a 

dále informoval, že v průběhu února 2023 bude provedeno školení předsedů kynologických 
komisí. 

 
15. Informace z Dozorčí rady 

 Nebyly kontrola bude provedena do příští VS. 
 
16. Diskuse a různé 

Diskuze probíhala k jednotlivým bodům. 
 
17. Závěr   

 
 
Příští schůze výboru dne 12. února 2023 – Motorest Rytířsko 
 
 
Zapsal Mgr. Rataj                                                            Ověřil:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                Petr Brziak 


